

China Union Pay Rebate Terms and Conditions

1. These terms and conditions are to be read in conjunction with CMC Markets Asia Pacific Pty Limited's product disclosure statement (PDS) and related legal documents that are applicable to your Account. Unless defined in these terms and conditions, capitalised terms have the meaning set out in the PDS.
2. For clients who have been invited to participate in this offer, subject to these terms and conditions, from 1 March 2017 CMC Markets will rebate 1.5 percent of each credit to your Account following a successful China UnionPay payment with a minimum value of USD\$1000.
3. The rebate amount will be credited to your Account in USD within two business days following the receipt of a successful China UnionPay payment.
4. CMC Markets reserves the right to withdraw the rebate program or amend these terms and conditions at any time upon notice to you.
5. All rebate payments shall be inclusive of any applicable GST.
6. CMC Markets reserves the right to cancel any rebate payments where, in CMC Markets' view, transactions are made to manipulate the rebate process.
7. Nothing in these terms and conditions limits CMC Markets' ability to exercise its right in accordance with the PDS.
8. These Terms and Conditions are dated 20 February 2017.

中国银联返金优惠条款与细则

1. 以下条款与细则须与 CMC Markets 产品披露声明以及与您账户相关的法律文件一起阅读。除非以下条款有单独释义，否则黑体字部分将与产品披露声明中的释义相同。
2. 从 2017 年 3 月 1 日起，凡接受相关条款与细则约定并且单次银联入金金额在 1000 美元以上的客户将得到其**每次**通过银联入金**金额**换算成美金后的 1.5%的返金并自动存入相应 CMC Markets 交易账户中。
3. 在我们收到银联入金的 2 个工作日内，返金将打入您的账户。
4. 在已经通知您的前提下，CMC Markets 保留所有随时取消此次优惠、或修改优惠条款的权利。
5. 所有返金应包含任何适用的消费税
6. 如发现任何试图有目的性的操控转账，CMC Markets 保留所有包括取消任意返金的权利。
7. 本条款细则中的任意条款均不可限制 CMC Markets 履行其在产品披露声明中的权利与义务。
8. 本条款与细则写于 2017 年 2 月 20 日。